

## AUTHORISATION OF AGENT

## توكيل

I/We:.....

انا/نحن الموقعون أدناه: .....

Addressed at: .....

عنواننا : .....

Have appointed: **AADMRK intellectual property** to act as my/our Agents in **UAE , Bahrain , Oman and Kuwait Saudi Arabia, Jordan, Egypt, Iraq, Syria, Palestine, Lebanon, Morocco, Sudan, Tunisia & Yemen), African countries, Asian countries and rest of the world** for the registration , renewal ,Modify, delete, cancel or transfer ownership of trademarks, patents, designs, drawings, copy rights and Agency agreements belonging to me /us, or to submit complains in Department of Economic Development and customs departments and defend our rights in all other government departments and I/we request that all notices, requisitions, communications and certificates relating thereto may be sent to the said agents at the following address, which is also my /our address for services:

قد عينت/عينا أدمارك للملكية الفكرية ليكون وكيل عني في الإمارات العربية المتحدة و مملكة البحرين وسلطنة عمان و دولة الكويت والمملكة العربية السعودية والاردن ومصر والعراق وسوريا وفلسطين ولبنان والمغرب والسودان وتونس واليمن . وجميع الدول الافريقية وجميع الدول الاسيوية وجميع دول العالم لتسجيل أو تجديد أو تعديل أو شطب أو الغاء أو نقل ملكية العلامات التجارية أو النماذج الصناعية أو الوكالات التجارية التي تخصنا، أو تقديم الشكاوى لدى دائرة التنمية الاقتصادية و إدارات الجمارك و الدفاع عن حقوقنا لدى جميع الإدارات الحكومية الأخرى، ونرجو أن ترسل جميع الإعلانات والطلبات والمكاتبات والشهادات وغيرها التي تتعلق بهذا الموضوع للوكيل المذكور على العنوان التالي الذي اتخذناه أيضا عنوانا لنا للتبليغ :

**Post Box-55196 , Dubai  
United Arab Emirates**

**ص . ب : 55196 - دبي  
الإمارات العربية المتحدة**

I/We hereby undertake to give notice to the concerned department of any change in my /our address for services mentioned above, during the period of protection.

ونتعهد بأن نخطر المصلحة المختصة عن كل تغيير في عنوان التبليغ المبين أعلاه أثناء مدة الحماية القانونية

I/ We authorize the said Agents to appoint a substitute or substitutes, to alter or amend any document, to maintain the matter the subject hereof in force, to defend my/our rights from opposition and legal proceedings and I/we hereby confirm and ratify whatsoever the said Agents, their substitute or substitutes may lawfully do.

ونصرح للوكيل المذكور أن يعين وكيلاً أو وكلاء عنه ، وان يقوم بتعديل أو تصحيح أي مستند ، وان يعمل على أن يستمر تسجيلنا نافذاً ، وأن يدافع عن حقوقنا ضد المعارضات والإجراءات القضائية ، ونقر بمقتضى هذا التوكيل كل ما يقوم به الوكيل المعين أو من ينوب عنه في حدود القانون .

I/We hereby revoke all previous authorization (if any) respect of the same matter.

ونلغي بمقتضى هذا التوكيل كل التوكيلات السابقة والتي تكون قد صدرت عن نفس الموضوع

This day of

بتاريخ / /

**Signature:**

**التوقيع:**